
ZÁPISNICA č. 1/2015 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kotešovej,  konaného dňa 13.02.2015 

 

Prítomní: viď priloženú prezenčnú listinu, ktorá tvorí neoddeliteľnú súčasť tejto  zápisnice 

 

Program:  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa  a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie programu rokovania OZ 

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. Zloženie sľubu novozvoleného poslanca obecného zastupiteľstva 

7. Rozpočtové opatrenie č. 8/2014 

8. Rozpočtové opatrenie č. 1/2015 

9. Modernizácia verejného osvetlenia 

10. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2014 

11. Inventarizácia majetku obce Kotešová 

12. Územný plán obce Kotešová 

13. Rôzne 

14. Diskusia 

15. Návrh na uznesenie 

16. Záver 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva v Kotešovej otvoril PhDr. Mgr. Peter Mozolík – 

starosta obce, ktorý privítal prítomných poslancov obecného zastupiteľstva, hlavnú 

kontrolórku obce p. Jozefu Šipkovú. Pani  Mgr. Mária Mihoková - riaditeľka ZŠ a MŠ  

bola na zasadnutie riadne pozvaná, avšak bez udania dôvodu sa zasadnutia nezúčastnila. 

Rokovanie obecného zastupiteľstva viedol starosta obce. 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starosta obce PhDr. Mgr. Peter Mozolík určil za zapisovateľku Lýdiu Frolovú. Za 

overovateľov zápisnice určil poslancov Jána Tichého a JUDr. Petra Maslovského. 

 

3. Voľba návrhovej komisie 

 

Do návrhovej  komisie  starosta  obce navrhol poslankyňu Annu Melotovú a poslanca 

Jozefa Bujného. Obecné zastupiteľstvo  schválilo návrh na zloženie návrhovej komisie. 

 

Hlasovanie: 

 

za:         9           proti:          0                       zdržali sa:      0 

 

4. Schválenie programu rokovania 

 

Starosta obce predniesol poslancom OZ návrh programu rokovania obecného 

zastupiteľstva. Vyzval poslancov OZ na predloženie ďalších návrhov na  doplnenie alebo 



zmenu programu. Keďže neboli prednesené žiadne doplňujúce alebo pozmeňujúce návrhy 

k programu rokovania zo strany poslancov, starosta obce dal hlasovať o schválení 

programu zasadnutia OZ ako celku. 

 

Hlasovanie:  

   

za:          9            proti:          0            zdržali sa:       0 

 

5. Kontrola plnenia uznesení 

 

Starosta obce informoval poslancov, že všetky uznesenia z predchádzajúcich zasadnutí  

boli splnené a z posledného zasadnutia OZ nevyplynuli žiadne úlohy. Informáciu o plnení 

uznesení zobralo obecné zastupiteľstvo  na vedomie.  

 

Hlasovanie: 

 

za:          9          proti:         0             zdržali sa:        0 

 

6. Zloženie sľubu novozvoleného poslanca. 

 

Starosta obce PhDr. Mgr. Peter Mozolík odovzdal poslancovi Jánovi Tichému osvedčenie 

o zvolení za poslanca OZ a p. Tichý zložil zákonom  predpísaný sľub. 

 

7. Rozpočtové opatrenie č. 8/2014 

 

Pracovníčka obce p. Hozáková oboznámila poslancov s rozpočtovým opatrením č. 

8/2014, vysvetlila základné  zmeny a úpravy rozpočtu. Obecné zastupiteľstvo v Kotešovej 

schválilo dňa 29.11. 2013 uznesením č. 54/2013  rozpočet na rok 2014, ktorý bol 

zostavený ako prebytkový v príjmovej časti vo výške 905 842, 00 €, vo výdavkovej časti 

vo výške 905 046, 00 €, prebytok vo výške 796,00 €. Rozpočtovým opatrením č. 8/2014  

dochádza k zmenám ako na strane  príjmovej tak aj  výdavkovej časti rozpočtu a to  

zapracovaním  čiastok v príjmoch a výdavkoch  finančných prostriedkov účelovo 

určených poukázaných zo štátneho rozpočtu a z prostriedkov Európskej únie, ďalej k 

presunom finančných prostriedkov medzi jednotlivými položkami a podpoložkami  ako aj 

medzi programami a podprogramami rozpočtu na základe reálnych potrieb obce v súlade 

so Zásadami hospodárenia s finančnými prostriedkami obce. Rozpočtové opatrenie č. 

8/2014 definuje zmeny rozpočtu navýšením, príp. znížením výšky pôvodne 

rozpočtovaných finančných prostriedkov a zapracovaním poukázaných zdrojov, pričom 

celkové zvýšenie rozpočtu je v príjmovej aj vo výdavkovej časti so záverom úpravy - 

prebytkového rozpočtu. Konečný rozpočet po 8. zmene  rozpočtu v roku 2014 zostáva 

prebytkový a je to konečné upravenie rozpočtu k 31.12.2014. Prebytok po vylúčení 

finančných operácií je 23 582, 53 €. Tento bod programu bol prerokovaný aj na finančnej 

komisii, ktorá odporučila obecnému zastupiteľstvu  rozpočtové opatrenie č. 8/2014 zobrať 

na vedomie.  

 

 

Hlasovanie: 

 

za:          9           proti:         0          zdržali sa:     0 

 



8. Rozpočtové opatrenie č. 1/2015 

 

Starosta obce oboznámil poslancov s rozpočtovým opatrením č. 1/2015. Obecné 

zastupiteľstvo v Kotešovej schválilo dňa 31.10. 2014 uznesením č. 55/2014 rozpočet na 

rok 2015, ktorý bol zostavený ako prebytkový v príjmovej časti vo výške 898 917 € a vo 

výdavkovej časti vo výške 898 879 € s prebytkom 38,00 €. Rozpočtovým opatrením č. 

1/2015 dochádza k zmenám ako na strane  príjmovej tak aj  výdavkovej časti rozpočtu a to  

zapracovaním  čiastok v príjmoch a výdavkoch  finančných prostriedkov  poukázaných zo 

štátneho rozpočtu a následné čerpanie týchto dotácií. Ďalej definuje zmeny rozpočtu 

navýšením, príp. znížením výšky pôvodne rozpočtovaných finančných prostriedkov.  

Rozpočet po 1. zmene  rozpočtu v roku 2015 zostáva prebytkový. Tento bod programu bol 

prerokovaný aj na finančnej komisii, ktorá odporučila obecnému zastupiteľstvu  

Rozpočtové opatrenie č. 1/2015 schváliť. V tejto súvislosti starosta ešte uviedol, že na 

ďalšom zasadnutí OZ bude potrebné ešte upraviť rozpočet školy, nakoľko koncom 

februára príde oficiálny list v rámci preneseného výkonu štátnej správy, kde sa im 

stanovuje výška príjmu na rok 2015 a taktiež bude potrebné v rámci originálnych 

kompetencií upraviť a navýšiť rozpočet pre pedagogických a nepedagogických 

zamestnancov v škôlke a v škole. Starosta obce uviedol, že v tejto súvislosti už požiadal 

riaditeľku ZŠ o vypracovanie relevantných podkladov na zvýšenie miezd, avšak škola 

nepredložila skutočné navýšenie miezd uvedených zamestnancov tak, ako je to 

percentuálne stanovené na tento rok. 

 

Hlasovanie: 

 

za:         9           proti:        0           zdržali sa:     0 

   

9. Modernizácia verejného osvetlenia 

 

Zástupcovia firmy AE group, s.r.o., ktorí na predchádzajúcich zasadnutiach obecného 

zastupiteľstva predstavili model rekonštrukcie verejného osvetlenia predniesli záverečnú 

správu konzultačnej činnosti v rámci ktorej predstavili šesť variant obsahujúcich spôsoby 

technickej realizácie, spôsoby financovania a časový horizont uskutočnenia  

rekonštrukcie.  Poslanci OZ prehodnotili jednotlivé varianty a zhodli sa v názore, že na to, 

aby zvolili technicky a ekonomicky najvýhodnejšiu variantu je potrebné ešte prehodnotiť 

dostupné technické  a finančné možnosti obce, preto  k tomuto bodu zatiaľ neprijali žiadne 

rozhodnutie. 

 

10. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Kotešová za rok 2014 

 

P. Jozefa Šipková predniesla Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce 

Kotešová za rok 2014, ktorú je v zmysle zákona povinná predložiť obecnému 

zastupiteľstvu najmenej raz ročne. Kontrolná činnosť hlavného kontrolóra bola v roku 

2014 vykonávaná v rozsahu stanovenom § 18 d)  zákona č. 369/1990 Z. z. a spočívala 

v kontrole zákonnosti, účinnosti, hospodárnosti a efektívnosti pri hospodárení a nakladaní 

s majetkom a majetkovými právami obce, ako aj s majetkom, ktorý obec užíva podľa 

osobitných predpisov, kontrole príjmov, výdavkov a finančných operácií obce, kontrole 

vybavovania sťažností a petícií, kontrole plnenia uznesení obecného zastupiteľstva, 

kontrole dodržiavania interných predpisov obce. Poslanci Obecného zastupiteľstva Správu 

o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Kotešová za rok 2014 zobrali na vedomie. 

 



 Hlasovanie: 

 

       za:           9            proti:            0              zdržali sa:      0 

 

11. Inventarizácia majetku obce 

 

Účtovníčka  obce Daniela Hozáková podala poslancom obecného zastupiteľstva správu 

o inventarizácii majetku obce  k 31.12.2014, ktorá bola vykonaná na základe príkazu 

starostu obce zo dňa 12.12.2014 za účelom overenia  skutočného stavu a správnosti 

vedenia majetku a záväzkov voči  účtovníctvu. Ústredná inventarizačná komisia 

zhodnotila výsledky čiastkových inventarizačných komisií, ktoré boli zriadené v rámci 

stredísk v nadväznosti na organizačnú štruktúru obce Kotešová a jej rozpočtovej 

organizácie – ZŠ s MŠ v Kotešovej. Poslanci správu o inventarizácii majetku zobrali na 

vedomie. 

 

      Hlasovanie:  

 

       za:          9               proti:            0               zdržali sa:      0 

 

12. Územný plán obce Kotešová 

 

Starosta obce informoval poslancov, že proces prehodnotenia Územného plánu obce 

Kotešová, ktorý je obec povinná uskutočniť každých päť rokov, je v štádiu pred 

schválením Zmeny a Doplnku č. 1 Územného plánu obce Kotešová. Uvedený návrh 

Zmeny a Doplnku č. 1 ÚP bol zverejnený a prerokovaný dotknutými orgánmi štátnej 

správy, samosprávy a fyzickými osobami v súlade s ustanovením § 22 Stavebného 

zákona. Na základe rozhodnutia OZ z februára 2013 bolo do procesu schvaľovania 

zahrnutých päť lokalít: Martušovec, Nivy, Záhumnie, U Puškára a Podlúčie. Lokalita 

Podlúčie bola na základe vyhodnotenia pripomienok obstarávateľa Ing. arch. Buriana 

z dôvodu pripomienok viacerých štátnych inštitúcií a súkromných osôb vylúčená. 

Akceptované pripomienky dotknutých orgánov štátnej správy, samosprávy, právnických 

a fyzických osôb sú zapracované vo výslednom návrhu Zmeny a Doplnku č. 1 Územného 

plánu obce Kotešová  a bude sa k nim prihliadať v rámci spracovania projektovej 

dokumentácie. Momentálne  je potrebné, aby Obecné zastupiteľstvo v Kotešovej v súlade 

s ustanovením § 26 ods. 3 stavebného zákona schválilo uvedený doplnok. Ďalej starosta 

obce informoval poslancov, že k uvedenému ÚP obce Kotešová je potrebné schváliť aj 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2015 o záväznej časti Zmeny a Doplnku č.1 

Územného plánu obce Kotešová, ktoré bude účinné od 1.3.2015 a na úradnej tabuli obce 

musí byť zverejnené po dobu 30 dní od dátumu schválenia. Uvedené VZN nie je 

prijímané z hľadiska legislatívneho procesu v zmysle zákona č. 369/1990 Z. z. 

o Obecnom zriadení, ale v zmysle stavebného zákona č. 50/1976 Zb. Starosta ďalej 

uviedol, že lokalita Nivy čo sa týka rozlohy je približne taká istá ako bola schválená 

v minulosti aj s výhľadovou plochou, avšak sa tu dopĺňa možnosť výberu výstavby 

okrem rodinných domov a občianskej vybavenosti aj výstavba bytových domov 

a domova sociálnych služieb. Obec Kotešová nemala v minulosti možnosť realizácie 

výstavby bytových domov ani sociálneho domu, nakoľko predchádzajúci územný plán 

nepočítal s touto alternatívou. Bez schválenej lokality nie je možné takúto výstavbu 

v našej obci uskutočniť. Preto táto lokalita je najideálnejšia z pohľadu umiestnenia 

v blízkosti prístupu na hlavnú cestu ako aj z dôvodu, že bytové domy nie je vhodné 

stavať v centre obce.  Taktiež sa mení lokalita U Puškára, kde z občianskej vybavenosti 



sa mení na možnosť výstavby rodinných domov. Jediný väčší záber poľnohospodárskej 

pôdy je v súvislosti s plánovanou lokalitou Záhumnie, kde sa počíta s výstavbou 

rodinných domov v jednom rade oproti už existujúcim rodinným domom. Táto lokalita je 

výhodná pre obec z hľadiska vybavenosti inžinierskych sieti, kde je už plyn, voda, 

elektrina a teraz sa tu dobuduje aj kanalizácia. Starosta obce ďalej uviedol, že Územný 

plán obce Kotešová, ktorý bol schválený v roku 2009 síce navrhol veľa lokalít a možností 

na výstavbu rodinných domov, avšak niektoré lokality boli schválené účelovo, bez 

ohľadu na to, že či sú tam vybudované inžinierske siete, komunikácie, prístupy. Táto 

zmena v dolnej časti obce nijakým spôsobom nezasiahne v tejto oblasti do požiadaviek 

o vybudovanie ďalších sieti a ciest z rozpočtu obce Kotešová, okrem verejného osvetlenia 

a zimnej údržby. Po ukončení diskusie k ÚP obce Kotešová starosta obce dal hlasovať  

o schválení navrhnutých lokalít a o VZN č. 1/2015, pričom poslanci rozhodli nasledovne: 

 

      Hlasovanie:  

 

       za:         8                proti:          1                 zdržali sa:     0 

 

13. Rôzne 

 

a) Protest prokurátora proti VZN č. 1/2015 

 

Dňa 20.01.2015 bol doručený na Obec Kotešová protest Okresného prokurátora  v Žiline 

proti Všeobecne záväznému nariadeniu obce Kotešová č. 1/2014 o dočasnom obmedzení 

alebo o zákaze užívania pitnej vody v čase jej nedostatku a o spôsobe náhradného 

zásobovania vodou a náhradného odvádzania odpadových vôd v obci Kotešová, ktorý 

konštatuje, že toto VZN nie je v súlade s ustanoveniami § 26 a 36 ods. 7 zákona č. 

442/2002 Z. z.  o verejných vodovodoch a verejných kanalizáciách a o zmene a doplnení 

zákona č. 276/2001 Z. z. o regulácií v sieťových odvetviach, nakoľko obec v § 5 a 6 

citovaného VZN konala nad rámec svojich právomocí. Toto VZN bolo spracované na 

základe odporúčania právnika ZMOS. Obec Kotešová vyhovuje protestu prokurátora 

Okresnej prokuratúry v Žiline a v rámci legislatívneho procesu  upraví  uvedené VZN 

v súlade s ustanoveniami zákonov citovaných v proteste prokurátora obnovením procesu 

schválenia upraveného VZN a to tak, že na najbližšie zasadnutie OZ pripraví na 

schválenie nové VZN, v ktorom vypustí  ustanovenia § 5 a 6. 

 

      Hlasovanie:  

 

       za:          9               proti:              0             zdržali sa:      0 

 

b) Žiadosti občanov – Mgr. Katarína Strečanská a Ing. Slavomír Strečanský, 

Kotešová 541 

 

Mgr. Katarína Strečanská a Ing. Slavomír Strečanský podali žiadosť o odpredaj časti 

parcely E-KN 2477/1 vo vlastníctve obce o rozlohe 98 m². Uvedená časť parcely susedí 

s ich parcelou C-KN 1480/2, je súčasťou záhrady a dlhodobo sa o ňu starajú. Stavebná 

komisia vykonala dňa 27. 01 2015 miestne šetrenie a odporúča vyhovieť žiadosti, zároveň 

však navrhuje ponechať vo vlastníctve obce priestor v šírke 1 m. pozdĺž susediacej 

komunikácie. Poslanci Obecného zastupiteľstva v Kotešovej voči uvedenému odpredaju 

nemali žiadne námietky a hlasovaním schválili prebytočnosť časti nehnuteľného majetku 



obce vedeného na LV č. 2226 a zámer odpredaja na základe spracovaného geometrického 

plánu na náklady žiadateľa, ktorý žiadatelia predložia na najbližšie zasadnutie OZ 

 

 

      Hlasovanie:  

 

       za:         9              proti:              0             zdržali sa:      0 

 

c) Žiadosti občanov – Peter Papšo a manželka Helena Papšová, Kotešová 459 

 

Peter Papšo a manželka Helena žiadajú obec o odpredaj časti parcely C-KN 846/6 vo 

vlastníctve obce o výmere 50 m². Uvedený pozemok sa nachádza oproti ich domu po 

pravej strane miestnej komunikácie v smere na Veľké Rovné. Uvedený pozemok 

dlhodobo využívajú na parkovanie motorových vozidiel. Dňa 27.01.2015 vykonala 

stavebná komisia miestne šetrenie, na základe ktorého odporúča žiadosti vyhovieť. 

Poslanci Obecného zastupiteľstva v Kotešovej voči uvedenému odpredaju nemali žiadne 

námietky a hlasovaním schválili prebytočnosť časti nehnuteľného majetku obce vedeného 

na LV č. 2226 a zámer odpredaja na základe spracovaného geometrického plánu na 

náklady žiadateľa, ktorý žiadatelia predložia na najbližšie zasadnutie OZ 

 

      Hlasovanie:  

 

       za:           9              proti:              0             zdržali sa:      0 

 

d) Žiadosti občanov – Jozef Kužel a manželka Michaela Kuželová, Kotešová 492 

 

Pán Jozef Kužel a manželka Michaela podali 17.10.2012 žiadosť o vydanie súhlasu na 

vymeranie parcely C-KN 1132 v kat. území Kotešová za účelom možnosti odkúpenia jej 

časti. Obecné zastupiteľstvo v Kotešovej na zasadnutí dňa 23.11.2012 odporučilo 

žiadateľom, aby si dali spracovať geometrický plán na časti parciel C-KN 1132 a C-KN 

939 za účelom zistenia skutkového stavu. Žiadatelia doručili na obec Kotešová 

geometrický plán zo dňa 30.09.2014 s tým, že majú naďalej záujem o odkúpenie časti 

uvedenej parcely.  Poslanci obecného zastupiteľstva  schválili zámer odpredať časť 

nehnuteľného majetku z pôvodnej parcely E-KN č. 272/6 s tým, že predaj bude 

uskutočnený až po realizácii kanalizácie v tejto časti obce.  

 

     Hlasovanie:  

 

       za:          9               proti:            0               zdržali sa:      0 

 

e) Žiadosti občanov – Ing. Melánia Malíková, Kotešová 494 

 

Pani  Ing. Melánia Malíková podala dňa 20.07.2012 žiadosť o odkúpenie časti parcely C-

KN 1132, ktorá je vo vlastníctve obce, nakoľko sa nachádza v susedstve jej nehnuteľnosti 

a umožnila by jej prístup na časť jej pozemku. Ide o vyššie uvedenú parcelu, ktorej časť 

má záujem odkúpiť aj pán Jozef Kužel a manželka. Záujemcovia sa dohodli na rozdelení 

parcely podľa priloženého geometrického plánu. Poslanci obecného zastupiteľstva  

schválili zámer odpredať časť nehnuteľného majetku z pôvodnej parcely E-KN č. 272/6 

s tým, že predaj bude uskutočnený až po realizácii kanalizácie v tejto časti obce.  

 



      Hlasovanie:  

 

       za:          9               proti:             0              zdržali sa:      0 

 

f) Žiadosti občanov – Ing. Simona Žilinčárová, Kotešová 257 

 

Ing. Simona Žilinčárova požiadala obec o odkúpenie časti obecného pozemku parc. C-KN 

č. 95/11 o výmere 22 m² z dôvodu, že časť parcely je súčasťou dvora a záhrady. Poslanci 

obecného zastupiteľstva sa touto žiadosťou zaoberali na zasadnutí dňa 31.10.2014 

a posunuli ju do ďalšieho rokovania OZ. Poslanci OZ  nie sú proti odpredaju časti tejto 

parcely, je však potrebné počkať na uskutočnenie likvidácie existujúcej nefunkčnej 

čističky odpadových vôd a usporiadanie vlastníckych vzťahov p. Daniša. 

 

g) Projekt vybudovania asfaltových chodníkov na cintoríne pri kostole  

 

Starosta obce informoval poslancov o plánovanom projekte vybudovania chodníkov na 

hornom cintoríne. Výstavba týchto chodníkov by mala byť realizovaná v mesiacoch máj 

až júl  2015. V programovom rozpočte, ktorý bol schválený 31.10.2014 a Rozpočtovým 

opatrením č. 1/2015 bola  na tento projekt vyčlenená celková suma 35 000 €. Poslanci 

obecného zastupiteľstva schválili projekt vybudovania asfaltových chodníkov na hornom 

cintoríne v Kotešovej v celkovom objeme finančných prostriedkov do 35 000 € v rámci 

schváleného Programového rozpočtu obce Kotešová na roky 2015-2017 a poverili 

starostu obce zabezpečiť vybudovanie chodníkov. 

 

      Hlasovanie:  

 

       za:            9             proti:              0             zdržali sa:     0 

 

h) Projekt rekonštrukcie Domu smútku v Kotešovej 

 

Starosta obce informoval poslancov, že približne v mesiaci apríl 2015 sa začne realizácia 

projektu rekonštrukcie domu smútku v Kotešovej, pričom v mesiaci marec bude zadaná 

zákazka na výrobu nových okien. Okrem výmeny okien bude dom smútku zateplený 

z troch strán, bude obnovená vonkajšia omietka a vymenené zvody. Zateplenie je nutné z  

dôvodu, že obec dostala od štátu kapitálovú dotáciu a opravu fasády bez zateplenia 

nemožno považovať za kapitálový výdavok. V opačnom prípade by finančné prostriedky 

na tento projekt musela obec vrátiť. Celkové náklady vrátane prác budú vo výške 27 000 € 

v rámci schváleného rozpočtového opatrenia obce Kotešová č. 1/2015 a programového 

rozpočtu obce Kotešová. Po uskutočnení opravy vonkajšej omietky, sa uskutoční 

aj úprava vnútorných priestorov a to vymaľovanie celého domu smútku ako aj náter 

vnútorných drevených dverí.  

 

     Hlasovanie:  

 

       za:          9               proti:            0               zdržali sa:      

 

i) Informatívna správa o možnosti rozšírenia kapacity MŠ 

 

Starosta obce informoval poslancov o výzve Ministerstva školstva SR na zadávanie 

žiadosti o finančné prostriedky do výšky 100000.-€ na rekonštrukciu, resp. rozšírenie 



kapacity materských škôl, ktorá musí byť podaná do 25. 2. 2015. Starosta obce Kotešová 

informoval poslancov, že vzhľadom na to, že materská škola v našej obci bola 

zrekonštruovaná v rámci projektu „Stavebné úpravy Základnej školy s materskou školou 

v Kotešovej“, poslal doporučený list na Ministerstvo pôdohospodárstva a regionálneho 

rozvoja SR Bratislava so žiadosťou o zaujatie stanoviska ako postupovať, keď už obec 

čerpala v rámci hore uvedeného projektu finančné prostriedky zo štátu a európskej únie. 

Na základe usmernenia obec môže vybudovať takúto stavbu, avšak škoda, ktorá vznikne 

odstránením zateplenia stropov nad jedálňou vo výške cca 15000.-€, by sa musela uhradiť 

z rozpočtu obce, nakoľko nemôže v týchto projektoch existovať dvojité financovanie. 

V tomto prípade plynie päťročná ochranná doba a v prípade novej rekonštrukcie alebo 

iných zásahov by sa škoda vzniknutá zmenou pôvodného projektu musela uhradiť.  Keďže 

rozšírenie by bolo nadstavbou ďalších priestorov, nová strecha by musela byť vybudovaná 

na vlastné náklady. Ochranná doba uvedeného projektu uplynie až po zaslaní poslednej 

monitorovacej správy v decembri 2016 a jej schválení v mesiaci január 2017. Potom už sa 

môžu do uvedenej stavby robiť rôzne zásahy a požadovať aj samozrejme finančné zdroje 

zo štátu na nadstavbu. Starosta obce ďalej uviedol, že uvedený projekt na nadstavby alebo 

prístavby MŠ bude pokračovať cez MŠ SR až do roku 2020 a taktiež v roku 2016 by mala 

zadaná výzva v rámci projektov európskej únie, kde by sa mohla táto nadstavba 

zrealizovať. Jediným možným miestom nadstavby z hľadiska funkčnosti je priestor nad 

jedálňou MŠ, kde by z terajšej učebne na I. poschodí bol vytvorený otvor smerujúci do 

chodby a odtiaľ do učebne nad jedálňou, samozrejme počíta sa aj s vytvorením toaliet 

a umývadiel pre detí. Poslanci OZ zvažovali všetky možnosti a keďže táto výzva je na 

roky 2015-2020, odporúčajú uchádzať sa o peňažné prostriedky až v roku 2016. V tejto 

súvislosti starosta obce ďalej informoval, že existuje projekt rekonštrukcie materskej 

školy z  r. 2005, ktorý by bolo možné prepracovať a prispôsobiť na súčasné potreby 

a požiadavky MŠ, v rátane finančného rozpočtu projektu. Poslanci obecného 

zastupiteľstva s touto možnosťou súhlasili. 

 

     Hlasovanie:  

 

      za:           9              proti:            0               zdržali sa:     0 

 

j) Projekt rekonštrukcie Kultúrneho domu v Kotešovej 

 

Starosta obce informoval poslancov o výzve na zadávanie projektov na zateplenie, resp. 

úsporu energie kultúrnych domov. Pripomenul, že na Enviromentálnom fonde je stále 

aktuálny projekt na rekonštrukciu kultúrneho domu a čaká sa na to či bude úspešný. 

Napriek tomu má obec v úmysle uchádzať sa aj o finančné prostriedky z týchto zdrojov. 

Ďalej uviedol, že v tomto roku sa v mesiaci apríl až júl 2015 majú podávať projekty, ktoré 

budú financované z finančných prostriedkov európskej únie a zo štátu, kde obec určite 

bude podávať žiadosť, lebo tento projekt okrem kompletného zateplenia budovy počíta aj 

s vykurovacími zdrojmi v objekte. Je to jedna z posledných možnosti, ako zrekonštruovať 

kultúrny dom aspoň z vonkajšej strany v rátane výmeny okien a dverí, zateplením striech. 

 
k) Informatívna správa o výstavbe kanalizácie a prerokovanie možnosti čerpania úveru 

Starosta obce informoval poslancov o tom, že v súčasnosti je v rámci Bytčianska 

vybudovaných 6700 m vedenia.  Na spoločnom stretnutí so spoločnosťou SEVAK 

a zainteresovanými firmami, ktoré vykonávajú výkopové práce starosta obce predniesol 

problémy súvisiace so samotnými výkopovými prácami, hlavne nedôslednosť pri 

označovaní a zabezpečovaní stavebných miest, nerešpektovanie dohodnutých termínov 



o začatí a priebehu výkopových prác resp. nedostatočné informovanie, nerešpektovanie 

vyčlenených priestorov na skládkovanie násypových materiálov a podobne. Ďalej starosta 

obce uviedol, že v tomto roku bude vyasfaltovaných približne 20% plochy ciest čo je 

prevažne hlavná cesta. Asfaltovanie miestnych komunikácií bude prebiehať až v roku 

2016 pričom tomu musí predchádzať dohoda so spoločnosťou SEVAK, keďže 

predpokladaný stav šírky poškodenej plochy ciest nesúhlasí s garantovaným a  reálnym 

stavom. Tu sa bude musieť porovnávať fotodokumentácia z pôvodnej pasportizácie ciest 

so skutočným stavom ciest po zrealizovaní kanalizácie, v rátane na viac poškodenia 

asfaltových kobercov v našej obci. Ďalej bude potrebné zabezpečiť proces verejného 

obstarávania na zhotoviteľa asfaltových kobercov tak aby bol proces asfaltovania ucelený 

a renovovala sa naraz celá šírka komunikácií. Podľa predpokladaných nákladov na 1 m² 

asfaltovej plochy bude podiel obce na financovaní približne 187 000 €. Na vykrytie týchto 

nákladov si musí obec zobrať úver vo výške 170 000 € pričom mesačná splátka na 

vyplácanie istiny bude 2500 €, a úroky postupne budú od sumy 330.-€ mesačne smerom 

na dol, pričom tento úver bude mať úrokovú sadzbu 2,45% a mal by sa preplatiť o sumu 

13500.-€ za 7 rokov splácania. Úver bude realizovaný v časovom období rokov 2016 až 

2022. Samozrejme, že si musíme všetci uvedomiť, že táto úverová čiastka nie je malá pre 

obec a obec v ďalších rokoch bude čiastočné obmedzovaná možnosťou ďalšej výstavby 

objektov alebo rekonštrukčných prác. V tejto súvislosti starosta tiež uviedol, že musíme sa 

naozaj voči obci a našim občanom správať smerom do budúcna zodpovedne, lebo nie je 

problém obec zadlžiť, ale spravovať ju tak, aby sa budovalo a obec nemala potom žiadne 

záväzky voči ostatným inštitúciám a aby obec „nepadla“ do nútenej správy.  Starosta 

ďalej uviedol, že v roku 2016 aj napriek vzatému úveru nebude pravdepodobné možné 

ihneď vyasfaltovať celú obec. Bude sa musieť ešte v roku 2017 a 2018 počítať s ďalšími 

investíciami z vlastného rozpočtu obce Kotešová, aby sa opravili všetky cesty v dolnej 

a hornej časti obce v rátané ciest na Bukovej a v Oblazove. Taktiež ďalej uviedol, že by sa 

mal určiť plán postupnosti asfaltovania, nakoľko naši občania budú chcieť mať ihneď 

každý vyasfaltované cesty v miestach, kde bývajú. V prvom rade by sa mali najprv 

opravovať hlavné prístupové cesty v obci a potom postupne ostatné bočné uličky. Tiež 

nebude sa pravdepodobne všade meniť nový koberec na cestách, kde pôvodný asfalt po 

vyspravení ryhy ostane v dobrom stave.  

      

 

l) Vybudovanie ihriská v miestnej časti obce Kotešová – Buková 

 

Starosta obce uviedol, že tento rok by sa konečne malo začať budovať na Bukovej na 

ploche vo vlastníctve obce Kotešová ihrisko pre detí ale aj mládež a dospelých na 

rekreačné účely. V tejto súvislosti uviedol, že obec počíta v rozpočte v rámci údržby 

zelene približne so sumou 3000.-€, čo by malo postačiť v tomto roku aspoň na základné 

vybudovanie ihriská. Starosta však ďalej uviedol, že bol oslovený z možnosťou 

vybudovania multifunkčného ihriská v tejto lokalite, ako je pri škole, avšak by malo 

rozmery 33 m x 18 m, čo by stačilo na športovanie, s gumo-betónovou podložkou, 

s mantinelmi a sieťou o výške cca 5 metrov bez osvetlenia. Toto ihrisko by bolo 

v prevádzke od mesiaca marec do konca októbra bez poplatku za prenájom. Samozrejme, 

že by malo svojho správcu, aby nedošlo k hrubému poškodeniu ihriská. Spolu účasť obce 

Kotešová na uvedenom projekte ihriská by nemala v rámci 5 % spolu účasti prekročiť 

sumu vo výške 3000.-€ v rátane platby za vypracovanie projektu a zabezpečenie procesu 

verejného obstarávania. Poslanci OZ súhlasili s touto myšlienkou a možnosťou, pričom 

poverili starostu, aby začal prípravné práce na projekte a ak to bude aktuálne, bude sa na 

najbližšom zasadnutí OZ schvaľovať tento proces uznesením OZ.  



 

 

m) Schválenie činnosti hokejbalového mužstva pri obecnom úrade v Kotešovej 

 

Pán Jaroslav Žilinčár, ako poverený zástupca podal žiadosť na schválenie činnosti 

Obecného hokejbalového klubu Kotešová  „Predátors“, v ktorej  žiadajú o poskytnutie 

jednorazového príspevku vo výške 300,00 € na zakúpenie dresov. Poslanci obecného 

zastupiteľstva  schválili  poskytnutie jednorazového príspevku na náklady súvisiace so 

zakúpením dresov ako príspevok záujmovému združeniu s tým, že po zakúpení dresov 

bude preplatený doklad. Zároveň obecné zastupiteľstvo žiadateľov zaväzuje predložiť 

listinu o založení klubu, resp. zápis z ustanovujúcej schôdze klubu. Uvedená čiastka bude 

zapracovaná do rozpočtu obce Kotešová na rok 2015 v rámci rozpočtového opatrenia 

1/2015. 

 

      Hlasovanie:  

 

       za:          9              proti:           0                zdržali sa:      0 

 

n) Žiadosť MO SRZ  o finančný príspevok pre mládež 
 

Miestna organizácia Slovenského rybárskeho zväzu Bytča  podala žiadosť o finančný 

príspevok  pre mládež na rybárske preteky, ktoré sa každoročne konajú v Kotešovej. 

Poslanci obecného zastupiteľstva v Kotešovej sa zaoberali touto žiadosťou a rozhodli sa 

ju podporiť príspevkom vo výške 200,00 € v rámci Programu 7.4 – dotácia na šport 

z rozpočtu obce Kotešová. 

 

      Hlasovanie:  

 

       za:          9              proti:           0                zdržali sa:      0 

 

      o) Informatívna správa o súdnom spore s I. B. S. Žilina  

 

Starosta obce informoval poslancov o prebiehajúcom súdnom spore s firmou I.B.S., ktorý 

prebieha kvôli projektu „Regenerácia centra obce“. Firma I.B.S žiada uhradenie faktúr za 

práce, ktoré neboli nikdy zrealizované a neboli ani nikdy objednané. Obec tieto faktúry 

neuhradila, nakoľko dodanie týchto prác nikdy  nepotvrdila či už objednávkou alebo 

dodatkom k zmluve, práce neboli v skutočnosti zrealizované a doklady o vykonaní týchto 

prác nepovažuje obec za relevantné, čo aj vo svojich priebežných stanoviskách 

spoločnosti I.B.S. oznámila. Obec zastupuje právny zástupca JUDr. Jana Ftorková. 

V mesiaci jún 2014 navrhovateľ fy I.B.S. Žilina ponížili výšku žalovanej istiny čo do 

sumy 35133.-€, nakoľko sú to finančné prostriedky, ktoré sme im preukázali za 

uskladňovanie odpadov na skládky, ale zároveň doplnili výšku istiny o tú istú sumu, aby 

nemuseli podávať novú žalobu a to za nezaplatené penále a úroky z omeškania za platenie 

faktúr z projektu Stavebné úpravy Základnej školy s materskou školou Kotešová, ktorý 

bol ešte realizovaný a vyplácaný za pôsobenia starostu Ing. Jána Eliáša. V tejto veci ešte 

nebolo vytýčené pojednávanie, nakoľko sme sa odvolali proti tomuto návrhu (zlúčenie 

pojednávania za projekt chodníky a škola do spoločnej žaloby) a spor je v súčasnej dobe 

na Krajskom súde v Žiline. Poslanci obecného zastupiteľstva tieto informácie zobrali na 

vedomie. 

 



      Hlasovanie:  

 

       za:          9              proti:           0                zdržali sa:      0 

 

p) Schválenie výkonu audítora v obci Kotešová 

 

V zmysle zákona 431/2002 Z. z. o účtovníctve je obec povinná dva krát ročne vykonať 

audit účtovnej závierky,  konsolidovanej závierky a obecné zastupiteľstvo schvaľuje 

výkon tejto činnosti. V obci Kotešová  audit a spracovanie správy o preverení súladu 

hospodárenia obce so zákonom č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách vykonáva 

Ing. Tibor Bátory, Predmestská 22, 010 01 Žilina.  Poslanci Obecného zastupiteľstva 

schválili výber audítora Ing. Tibora Bátoryho na vykonanie auditu aj za rok 2014. 

 

     Hlasovanie:  

 

       za:           9              proti:            0               zdržali sa:     0 

 

r) Schválenie činnosti a financovania stavebného úradu obce Kotešová 

 

Obec Kotešová má samostatný stavebný úrad, ktorý musí byť združený v spoločnom 

stavebnom úrade. Zástupcovia jednotlivých obcí Bytčianskeho regiónu sa dohodli na 

vytvorení spoločného stavebného úradu pod názvom „Spoločný stavebný úrad regiónu 

Bytčiansko“ so sídlom  Zámok 104, 014 01 Bytča. V tomto stavebnom úrade budú 

združené obce Dolný Hričov, Paštiná Závada, Hričovské Podhradie, Hlboké nad Váhom, 

Petrovice, Kolárovice a Kotešová, ktoré sa budú podieľať na financovaní mzdy a odvodov 

na zamestnanca stavebného úradu a nákladov spojených s činnosťou stavebného úradu. 

Celkový podiel obce Kotešová na financovaní spoločného stavebného úradu je vo výške 

23,40 %. 

 

      Hlasovanie:  

 

       za:         9               proti:           0                zdržali sa:      0 

 

14. Diskusia 

 

Bod diskusia bol bez príspevkov. 

 

15. Návrh na uznesenie 

 

Návrh na uznesenie predniesla  predsedkyňa návrhovej komisie Anna Melotová. Poslanci  

obecného   zastupiteľstva  schválili   návrh   na   uznesenie,  z  ktorého vyplývajú 

jednotlivé   Uznesenia obecného zastupiteľstva v Kotešovej. 

 

16. Záver 

 

Nakoľko boli všetky body programu vyčerpané a poslanci obecného zastupiteľstva nemali 

viac otázok a pripomienok, starosta obce poďakoval poslancom a ostatným prítomným za 

účasť a rokovanie Obecného zastupiteľstva v Kotešovej vyhlásil za ukončené.  

 

 



 

V Kotešovej, 13.02.2015                                                   ................................................... 

                                                                                                PhDr. Mgr. Peter Mozolík 

                                                                                                         starosta obce 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  

 

 

JUDr. Peter Maslovský                                                        ..................................................... 

 

 

Ján Tichý                                                                              .................................................... 

                 

 

 

Zapisovateľka: 

 

Lýdia Frolová                                                                       ...................................................            

 

 

 

 
Vyvesené: 18.02.2015 

Zvesené:   05.03.2015                                              


